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M,

Hierbij teken ik bezwaar aan tegen de uitbreiding van het MFC Atria

Mijn bezwaren omvatten:

De geluidsdrukgrens  is niet aangetoond van zowel de bouwactiviteiten als de exploitatie van het 
MFC.

Verkeersdruk zal nog meer toenemen terwijl deze al ontoelaatbaar is.

De grenzen van het complex zijn (nog) niet goed afgebakend maar wel bereikt.

De gevolgen voor de omwonenden zijn niet goed in kaart gebracht.

Uitbreiding is helemaal niet nodig en wordt niet goed onderbouwd. Vanwege het 
dierenboederijeffect komen er aanmeldingen van ver weg en de kinderen worden met de auto 
gebracht. De scholen vormen hierdoor een regionaal instituut en daarvoor is de plek te klein. Gevolg 
is verkeerschaos.

Als er een tekort is moet de BSO maar naar elders vertrekken en daarmee de tekorten oplossen.

Als er extra bijgebouwd wordt neemt de geluidsdruk aan de azurietkant weer toe. Immers is er nog 
minder speelruimte. 

Bovendien maakt de school al gebruik van terrein dat niet tot het complex behoord.

Bestuurders willen altijd meer bereiken met hun projecten maar vergeten voor het gemak de 
omgeving. Het vertrouwen is destijds bij de bouw van het Atria ernstig geschaad.
Hierbij zijn omwonenden tegen de school uitgespeeld. 

Wij als omwonenden vinden het complex al groot genoeg.

Zoek een oplossing binnen de bestaande bouw zoals verhuizing BSO.

Mvg,

R. Hassing
Azuriet 19


